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Perintörahasto vammaisneuvosto, Eduskunta 
vierailu 10.4.2024, Perusraportti 
 

Vastaajien kokonaismäärä: 8 
 

Matkaajan, vammaisneuvoston jäsenen, nimi 
Vastaajien määrä: 8 

Etunimi Sukunimi Sähköposti 

Sami Siren sami.siren@mail.com 

Eila Katajisto eilamariakatajisto@gmail.com 

Hanna Sarlo hanna.sarlo@gmail.com 

Ilkka Yläoutinen ilkka.ylaoutinen@gmail.com 

Sirpa Heikkinen sirpa.heikkinen2@gmail.com 

Hannele Löytty hannele.loytty@pp.inet.fi 

Eeva-Liisa Hakala hakalaeevaliisa@outlook.com 

Olavi Ropponen olavi.ropponen@gmail.com 

 

Eduskunnassa käynti, kirjoita kolme asiaa mitä jäi vierailusta mieleen. 
Vastaajien määrä: 8 

Vastaukset 

Paula Risikko jäi mieleen asiantuntijana. Ville kertoi yleisesti edustajan työstä ja 
kiireestä. Todella vähän ihmisiä liikkeellä eduskuntatalon sisällä, johtuuko sitten 
täysistunnosta vai onko normaalia. 

Ville Kauniston tapaaminen 
Eduskunnan varapuheenjohtajan  Risikon tapaaminen 
Keskustelu heidän kanssaan 

Ville Kaunisto,Paula Risikko ja upeat puitteet 

Ville kaunisto  selvensi eduskunnan työ ja toimintatapoja 
Paula Risikko kehoitti pitämään puolensa, jotta vammaisneuvosto saa tarvittavat 
toimintaedellytykset kunnalta 
Aleksi kertoi vaikuttamistoimielinten yhteistyön tärkeydestä 

1. Talouden tasapainottaminen säästöjen kautta. Hyvinvointialueiden rahoitus 
valtavasti alimitoitettu. 
2. Kouvolan kansanedustajat tekevät kovasti töitä Ratamon päivystyksen säilymisen 
puolesta 
3. Vammaispalvelulaki on edelleen tarkoitus saattaa voimaan vuoden 2025 alusta. 
Syksyllä laki tulee lausuntokierrokselle 
4. Vammaisneuvostojen toiminta on taattava Paula Risikon sanoin. 

Ville Kauniston ja Paula Risikon terveiset vammaisneuvoston  tehtävivistä. 
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Kutsujamme Ville Kauniston ystävällisyys, Paula Risikon tapaaminen sekä henkilö 
jonka nimeä en laittanut mieleen. 
Kaikki olivat mukavia ja kuuntelivat ja ymmärrsivät huoliamme. 

- Ville Kauniston tapaaminen, ja hänelle annettu vammaisneuvoston kannanotto 
- Paula Risikon tapaaminen 
- Paula Werningin tapaaminen 

 

Päivän kulku 
Valitse mielestäsi väittämiin sopivin vaihtoehto. 
Vastaajien määrä: 8 

 
 

 

huonos
ti 

toimiva
a 

heikos
ti 

toimiv
aa 

toimi 
hyvin 

toimiv
aa 

erityise
n hyvin 
toimiva

a 

Keskiar
vo 

Mediaa
ni 

Ennakkovalmist
elut 

0,0% 0,0% 
37,5

% 
37,5% 25,0% 3,9 4,0 

Päivän aikataulu 0,0% 0,0% 
25,0

% 
50,0% 25,0% 4,0 4,0 

Lounaspaikka 0,0% 12,5% 
37,5

% 
12,5% 37,5% 3,8 3,5 

Eduskunta 
vierailu 

0,0% 0,0% 
12,5

% 
62,5% 25,0% 4,1 4,0 

Bussimatka 0,0% 0,0% 0,0% 50,0% 50,0% 4,5 4,5 

Osallistujamäär
ä 

12,5% 12,5% 0,0% 37,5% 37,5% 3,8 4,0 

Yhteensä 2,1% 4,2% 
18,8

% 
41,7% 33,3% 4,0 4,0 

 

Eduskunta vierailu, kannattiko toteuttaa. 
Vastaajien määrä: 8 
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 n Prosentti 

kyllä 7 87,5% 

ei, miksei 0 0,0% 

muunlaisena, millaisena 1 12,5% 

en ole varma 0 0,0% 

 
Lisätekstikenttään annetut vastaukset 

Vastausvaihtoehdot Teksti 

 

Risuja ja ruusuja 
Jos otit matkalla kuvia, laitathan niitä: katariina.terava@kouvola.fi, saamme näin 
vierailua näkyviin verkkosivuille ja raporttiin, kiitos. 
Vastaajien määrä: 8 

Vastaukset 

Kaikki meni kivasti ja voisin käydä uudestaankin. 

Olisi ollut hyvä jos Katariina olisi ollut mukanana 

Minusta koko päivä oli onnistunut. 

toimiva matka, hyvä henkinen ja paljon keskustelua 

- 

Onnistunut matka, mutta kuljetuksissa pitäisi ottaa huomioon, että autossa on 
mikrofoni käytettävissä. 

Sirpa laittaa kuvia 

Koko matka oli hyvin ennakkoon suunniteltu, ja se myös toteutui hyvin. Matkalla 
saimme myös tehtyä vaikuttamistyötä jättämällä vammaisneuvoston kannanoton 
Ville Kaunistolle. 

 
 


